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                                                   ROMANIA 

                                                      JUDETUL VALCEA 
                         COMUNA GOLEŞTI 

                         CONSILIUL LOCAL GOLEŞTI 
 

 
Nr. 8690/22.12.2020 

PROCES –VERBAL 

  Incheiat azi  22.12.2020 la sedinta ordinară  a Consiliului Local al Comunei 
Golesti la care participa un numar de 11 consilieri din 11 consilieri in functie si care se 
desfasoara la Caminul Cultural Popesti.  
 Consilieri locali au primit toate materialele necesare desfasurari sedintei 
ordinare din data de 22.12.2020, electronic, respectiv pe email si aplicatia de 
mesagerie WhatsApp, precum si inmanate personal la o parte dintre ei.  
  

1. Se supune la vot proiectul ordinii de zi. Se aproba cu votul a 11 consilieri din 11 
consilieri prezenti.  

2. Se supune spre aprobare procesul verbal al sedintei anterioare din data de 
14.12.2020 a Consiliului Local al Comunei Golesti. Se aproba cu votul a 11 
consilieri din 11 consilieri prezenti. 

3. Se supune spre aprobare proiectul de hotărâre cu privire la aprobarea planului de 
actiuni si lucrari de interes local pe anul 2021, ce vor fi executate de catre 
beneficiarii de ajutor social. Se aproba cu votul a 11 consilieri din 11 consilieri 
prezenti.  

4. Se supune spre aprobare proiectul de hotărâre cu privire la înregistrarea 
Comunei  Golești în Sistemul  Național Electronic de Plată Online a taxelor și 
impozitelor utilizând cardul bancar (S.N.E.P.) şi modul de suportare a 
comisionului bancar la tranzacţiile online. Se aproba cu votul a 11 consilieri din 
11 consilieri prezenti. 

5. Se supune spre aprobare proiectul de hotărâre cu privire la desemnarea 
reprezentantului Comunei Goleşti în relația cu Agenția pentru Finanțarea 
Investițiilor Rurale. Se aproba cu votul a 11 consilieri din 11 consilieri prezenti. 

6. Se supune spre aprobare proiectul de hotărâre cu privire la mandatarea 
reprezentantului Comunei Goleşti, să voteze în Adunarea Generală a Asociației 
de Dezvoltare Intercomunitară ”APA Vâlcea”. Se aproba cu votul a 11 consilieri 
din 11 consilieri prezenti.    

7. Se supune spre aprobare proiectul de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului 
local pe anul 2020. Se aproba cu votul a 9 consilieri din 11 consilieri prezenti. 
Se abţine domnul consilier Broscaru Marin şi domnul consilier Şerban 
Gheorghe. 

8. Se supune spre aprobare proiectul de hotărâre cu privire la desemnarea 
consilierilor locali din cadrul Consiliului Local Golești în Comisia de evaluare a 
performanțelor profesionale ale Secretarului general al UAT Comuna Golești, 
judeţul Vâlcea. Se aproba cu votul a 7 consilieri din 11 consilieri prezenti. Se 
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abţine domnul consilier Broscaru Marin, domnul consilier Şerban Gheorghe, 
domnul consilier Mihai Ioan şi domnul consilier Mosor Gheorghe. 
 

9. Se trece la punctul Intrebari. Interpelari. Diverse. 
Are cuvantul domnul consilier  Mosor Gheorghe care aduce la cunostinta domnului 
primar  mai multe probleme ce ar trebui rezolvate, cum ar fi : 
                -reparare punte aeriana  in punctul Valea lui Copaci ; 
                -refacerea totala a trotuarului din satul Aldesti; 
                -curatirea urgenta a islazului din satul Aldesti deoarece acesta este plin de 
maracini ; 
                -reparatii la baza sportiva (schimbare acoperis si schimbare covorului cu alt 
covor nou de 4-5 cm); 
       - lansarea unui proiect prin CNI pentru amenajarea unui teren de sport daca 
se poate identifica un teren. 
                - construirea unei sali de sport in satul Aldesti (punctul Arie); 
           Are cuvantul domnul consilier Mihai Ioan care se arata nemultumit de faptul ca 
desii a facut mai multe solicitari si propuneri in aproape fiecare sedinta de consiliu cu 
privire la : 

- repararea trotuarului din satul Aldesti; 
- repararea trotuarului din curtea scolii Vatasesti ; 
- amenajarea unui teren de sport in satul Vatasesti punctul “La Stoica”; 
- nu s-a luat nici o masura  cu agenti economic care arunca gunoaie  pe 

domeniul public; 
- repararea drumurilor acolo unde s-au facut traversari; 
- nu s-au ridicat crengile rezultate in urma defrisarii de catre CEZ  acestea 

impiedicand  atat vizibilitata cat si circulatia pe drumurile publice. 
       Are cuvantul domnul consilier Broscaru Marin cere explicatie cu privire la 
montarea lampilor led pe satalpi,(modul cum acestea sunt amplsate). Domnul primar ii 
raspunde ca au fost inlocuite in locul celor vechi. 

       Are cuvantul domnul consilier Nicula Florian care se arata multumit de 
eforturile facute in perioada de pandemie pentru a pune lampi in toate satele comunei.  
  
Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal.  
 
     Presedinte de sedinta,                                                       Secretar general,  
     GHEORDUN ION                                                    Jr. DINCA NICUSOR 


